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Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

Wloclawek

52, P. dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

w sprawie poprawy bezpieczefstwa ruchu pieszego i kofowego przy ulicy Krzemowej oraz
niedroinego rowu wzdtui posesii przy ul. Krzemowej we Wloclawku.

Szanowny Panie Prezydencie,

w dniu 26 lutego 2022r. zostalem zaproszony wraz z radnE Agnieszkq Jura-walczak oraz radnym
Piotrem Zwolifskim na spotkanie z mieszkaicami ulicy Krzemowej. Mieszkaricy zwr6cili siq do nas
z wnioskiem o podjqcie pilnej interwencji w sprawie poprawy bezpieczeristwa ruchu pieszego
i kofowego oraz niedro2nego rowu wzdfui posesji przy ulicy Krzemowej 24. otnymalismy pismo od
mieszkafc6w wraz z podpisami z zalqczonymi zdjqciami. (zalqcznik do interpelacji)

Uprzejmie prosimy Pana Prezydenta o pozytywne rozpatrzenie powy2szej proSby.

Z powaianiem


